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Inauguració del 75è. aniversari de l'Agrupació: lliurament de la insignia de 
diamant a Jaume Riera, soci fundador amb vida. 

més del que podeu fer?" I en Jordi li va contestar, "Bé, 
amb el vent s'inflen les veles, no?" 

L'expressló "prou" no formava part de! seu vocabulah. 
Sempre hi havia d'haver Hoc, temps o energia per 
alguna cosa més. 

Gestió interna de I' Entitat 
Caidria però, retornar un moment al 1986, l'any de 
l'adquisició del local social. Fins ara, hem anat 
desgranant les activitats de l'Agrupació. En Jordi 
participava directament en l'organització de moites 
d'elles; en d'altres, participava en l'activitat; i en el cas 
de la majoria, a banda de donar-hi suport des de la 
Junta, li tocava presentar-Ies o presidir-Ies, com a 
représentant de l'AEG. Aquesta, però, era la part 
"visible" de tot plegat. 

Hi va haver una altra part més "invisible". 

Per comprar una casa, cal tenir identitat legal. Per 
tant, va caldre donar d'alta l'AEG com a associació 
legalment constituida davant Hisenda, per tal d'obtenir 
un codi d'ldentificació Fiscal. Això ens permetia fer 
operacions mercantils, és a dir, comprar una casa i 
contraure un préstec. 

Ens vàrem haver d'inscriure al Registre d'Entitats 
Esportives, i facilitar les identitats dels membres de la 
Junta al Conseil General de l'Esport; 1 l'altra inscripció 
fou al Registre d'Entitats de Voluntahat. 

Després al registre de les escriptures de compra-
venda del local i de la hipoteca; Hisenda va reclamar 
el pagament de l'IVA, i es van haver de fer gestions 
administrat ives urgents per tal d 'ob ten i r la 
documentació necessària que acreditava la nostra 
condicio d'entitat sense ànim de lucre 1, per tant, ens 
exonerava d'aquest impost. 

Per una temporada, semblava més que tractéssim de 
constituir una empresa que no gestionar una 
Agrupado Excursionista. 

Posteriorment, va caldre treballar amb els estatuts. 
L'AEG s'havia constituït amb uns estatuts, però calla 
adaptar-los a la Ilei, i registrar-los. Això va representar 
fer-hi algunes modlficacions i puntualitzacions, que 
finalment, l'any 2001, van permetre de dur a terme el 
tràmit. 

Més tard, s'hi va haver de tornar quan, després de 
diverses consultes legáis, es van modificar de manera 
que es pogués salvaguardar al màxim l'existéncia del 
local social. 

Les tasques de la Junta, però, han estât sempre 
feixugues; Lany 1995 el Jordi publicava una carta al 
butlletí, dient, en sintesi, que "les forces velles de 

75è aniversari. Exoursio al Sui en oommemoració de ia fundaoió de i'AEG. 
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